

**Editor:** Wim van Binsbergen (African Studies Centre, Leiden/ Erasmus University Rotterdam, the Netherlands)

**Editorial Team:** Sanya Osha (Centre for Civil Society, Univ. of KwaZulu-Natal, South Africa); Kirsten Seifikaar (Erasmus Univ. Rotterdam); Wim van Binsbergen

**Advisory Editorial Board:** Paulin Hountondji (Université de Cotonou, Benin); Lolle Nauta (University of Groningen, the Netherlands); Kwasi Wiredu (University of Ghana, Legon/Univ. of South Florida, USA); Lansana Keita (Fourah Bay College, Sierra Leone/Univ. of Arizona, USA); Pieter Boele van Hensbroek (University of Groningen, the Netherlands)

**QUEST: An African Journal of Philosophy seeks to act as a channel of expression** for thinkers in Africa, and to stimulate philosophical discussion on problems that arise out of the radical transformations attending Africa and Africans. *QUEST* includes materials both on current subjects relating to Africa, and on subjects of general philosophical interest. *QUEST* serves an international public of professional philosophers, as well as philosophically-interested intellectuals in other disciplines. Subject to peer review, original articles written in either English or French are eligible for publication.

**QUEST appears** in principle twice per year in June and December; however, both issues may be combined into one volume.

**Directions for contributors:** Articles should not exceed 40,000 chrs in length. They should be accompanied by abstracts in both English and French, max. 1,000 chrs each, and by max. 8 key words in both languages. Manuscripts should contain no formatting except footnotes, and follow the journal's citation format. Contributors are to present themselves in a short bio-bibliographical note, max. 1,000 chrs. Moreover, contributors are to provide their full postal address, and to cite an e-mail address to be printed with the article. Manuscripts are to be submitted in electronic form (preferably by e-mail: editor@quest-journal.net ) except when online facilities are totally lacking locally. Submissions not complying with these directions cannot be considered.

**Subscriptions (printed version only):** Euro € 35 (institutions), Euro € 25 (individuals); Africa: Euro € 20 (institutions), Euro € 15 (individuals). Payment exclusively in Euro (€), either in cash or by remittance to the *QUEST* bank account (please request details by e-mail). No credit cards or cheques accepted.

**QUEST is online** at: <http://quest-journal.net>. Here current and back volumes may be consulted free of charge, and detailed information is offered (including electronic reply forms) concerning subscriptions (to the printed version only), ordering of back copies, submission of manuscripts, reprint permissions, *QUEST*-related activities, etc.

**You may contact QUEST** by e-mail at: editor@quest-journal.net , or by ordinary mail:

*QUEST*, c/o African Studies Centre,  
P.O. Box 9555,  
2300 RB Leiden,  
THE NETHERLANDS  
fax 00-31-71-5273344

**Éditeur:** Wim van Binsbergen (Centre d'Études Africaines, Leyde/Univ. Érasme Rotterdam, Pays-Bas)

**Équipe éditorial:** Sanya Osha (Centre pour la Société Civile, Univ. KwaZulu Natal, Afrique du Sud); Kirsten Seifikaar (Univ. Érasme Rotterdam); Wim van Binsbergen

**Conseil éditorial:** Paulin Hountondji (Univ. de Cotonou, Bénin); Lolle Nauta (Univ. de Groningen, Pays-Bas); Kwasi Wiredu (Univ. du Ghana, Légon/Univ. de South Florida, É.U.); Lansana Keita (Fourah Bay College, Sierra Leone/Univ. d' Arizona, É.U.); Pieter Boele van Hensbroek (Univ. de Groningen, Pays-Bas)

**QUEST: Revue Africaine de Philosophie sert de moyen d'expression** pour les penseurs en Afrique, et vise à stimuler les discussions philosophiques sur les problèmes surgissant des transformations radicales des mondes Africains. *QUEST* présente des points de discussion actuels se rapportant à l'Afrique, aussi bien que des questions d'intérêt philosophique général. La revue s'adresse à un public international de philosophes professionnels et d'autres intellectuels qui sont intéressés par la philosophie. Sous condition de *peer review*, sont éligibles les articles originaux écrits en français ou en anglais.

**QUEST paraît**, en principe, deux fois par an, mais les deux numéros peuvent être combinés en un seul volume annuel.

**Contributions:** les articles ne peuvent pas dépasser les 40,000 chrs., et doivent être accompagnés de deux résumés, français et anglais, chaque 1,000 chrs max. En outre, max. 8 mots-clé doivent être spécifiés. Les manuscrits manqueront tout *formatting*, sauf des notes en bas de page. Pour le format des citations, consultez un numéro récent de *QUEST*. L'auteur doit ajouter une courte auto-description bio-bibliographique, 1,000 chrs. max. Donnez votre adresse postale, et une adresse e-mail suffisamment publique et permanente pour être imprimée avec l'article. Presentez votre manuscrit en forme électronique (préférentiellement par e-mail: editor@quest-journal.net ), sauf si les facilités digitales manquent totalement dans votre communauté. Si le dossier ne conforme pas à tous ces points, votre article ne peut pas être considéré pour publication.

**Abonnements (uniquement pour la version imprimée):** Euro € 35 (institutions), Euro € 25 (individus); Afrique: Euro € 20 (institutions), Euro € 15 (individus). Paiement sera uniquement en Euro (€), soit en espèces, soit par virement au compte bancaire de *QUEST* (détails sur demande e-mail). Les cartes bancaires et les chèques ne sont pas acceptés.

**Quest sur la Toile:** <http://quest-journal.net>. Ici les visiteurs peuvent consulter gratuitement les numéros courants et antérieurs. C'est aussi ici qu'on trouve des renseignements détaillés, et des fiches de commande électroniques, sur les abonnements (version imprimée seulement), la commande des numéros antérieurs, la présentation des manuscrits, les activités autour de *QUEST*, etc.

**Contactez QUEST** par courrier électronique à: editor@quest-journal.net , ou bien par courrier ordinaire:

*QUEST*, s/d Centre d'Études Africaines,  
B.P. 9555,  
2300 RB Leiden,  
PAYS-BAS  
fax 00-31-71-5273344